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В статье анализируются суждения о предмете административного права, их трансформация в зависимости от поло-
жений конституций страны и взглядов ученых на процесс государственного управления. Рассматриваются современ-
ные подходы к предмету административного права в связи с появлением конституционного определения публичной 
власти. Приводятся авторские дефиниции общего предмета административного права, административного права как 
отрасли российского права и как науки.
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The article analyzes judgments about the subject of administrative law, their transformation depending on the provisions of the 
country’s constitutions and the views of scientists on the process of public administration. The article examines modern approaches 
to the subject of administrative law in connection with the emergence of a constitutional definition of public authority. The author’s 
definitions of the administrative law general subject, administrative law as a branch of Russian law and as a science are given.
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